
 
Høringssvar om implementeringen af øvrige delelementer 
 
Skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen er særdeles tilfredse med, at vi bliver hørt om 
vores synspunkter på de øvrige delelementer 
Skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen har følgende bemærkninger til de tre 
delelementer: 
 

1. Mulighed for ikke at udarbejde elevplaner. 
Skolebestyrelsen mener fortsat, at der skal udarbejdes elevplaner som aftalt 
med Balleruplærerforening og skolerne, da vi fortsat mener, at en evaluering af 
eleverne samt en formidling til forældre fortsat skal finde sted. I stedet afventer 
vi de proklamerede ændringer, der vil komme fra Undervisningsministeriet.  

2. Mulighed for ikke at udarbejde Kvalitetsrapporter.  
Vi mener, at løsning C ville være at foretrække. Det vil betyde, at vi I større 
grad kan arbejde med anbefalinger og anerkendelser, og samtidigt nå at måle 
effekten af disse. Vi vil derfor ligeledes i højere grad kunne inddrages aktivt i 
skolebestyrelsen. 

3. Skolebestyrelsen vil meget nødigt have, at der slækkes på muligheder for efter- 
og videreuddannelse. Høj faglighed er vigtigt. 
Omvendt mener vi, at det i praksis giver mening af andre parameter bliver 
tilgodeset. F.eks. er kendskab til eleverne og dermed relation i høj grad vigtig 
for elevernes læring og trivsel. F.eks. giver det ikke bedre læring, at vi bruger 
en lærer fra udskoling med linjefag i kristendomskundskab til en lektion i 
kristendomskundskab i 1.klasse. I denne situation vejre kendskabet til klassen 
og få lærerprincippet højere end den enkelte lærers faglighed.  
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